
 

 

Årsmøteprotokoll 2022 – Sandefjord Orienteringsklubb 
 
8. februar 2023 kl 20.00 
på Øvre Myra 
 

 

24 medlemmer var til stede, hvorav 4 fra styret. 

1. Godkjenning av de oppmøtte stemmeberettigede medlemmene. 

2. Årsmøtet ble erklært lovlig innkalt og åpnet av styrets leder.  Da det etter forespørsel ikke kom innvendinger 

til innkallingen eller dagsorden ble årsmøtet erklært lovlig satt. 

3. Knut Gjone ble valgt til møteleder, Hilde Kløvstad til referent, Hilde Kløvstad og  Martin Hasle                       

ble valgt til å undertegne protokollen.  

4. Gjennomgang av styrets- og utvalgenes årsberetninger som ble enstemmig godkjent. 

 Styret har hatt 6 styremøter i 2022 og ett i 2023.  

 Møtet fortsatte med en gjennomgang av utvalgene og deres aktiviteter.  

 

 

5. Årsregnskapet for 2022 ble lagt frem og gjennomgått og godkjent uten kommentarer. Årsmøtet godkjente at 

årets underskudd kr -79 366 overføres til egenkapital. Fondet med testamentarisk gave fra Rolf Edvardsen 

er redusert fra kr 25 000,- til kr 0  og egenkapital etter dette er kr 2 847 211. 

 Berit Lund leste opp revisjonsberetningen på vegne av revisorne, møtet hadde ingen bemerkninger. 

6. Budsjett 2023 Ble gjennomgått og enstemmig godkjent med noen korreksjoner.     

 Stevneinnt økes til 500 000 pga NM, stevneutg økes til 300 000, kart økes med 50 000 til 100 000 kto 4203,  

etter dette budsj underskudd kr -100 000. 

7. Inkommene forslag - ingen 

8. Kontingenten står uendret jfr enstemmig godkjenning 

9. Fastsettelse av organisasjonsplan for 2023 - Godkjent uten kommentarer. 

10. Valgkomiteens instilling til nytt styre ble enstemmig godkjent: 

• Styreleder: Knut Gjone gjenvalgt for 1 år 

• Medlem og nestleder: Anne Lise, gjenvalg for 1 år 

• Medlem: Kine Gulliksen (treningsutvalg) , sitter 1 år 

• Medlem: Sturle Furland (arrangementsutvalg), ikke på valg - sitter 1 år 

• Medlem: Jon Ringdal (kart og VDG), valgt for 2 år 



Som revisor ble Tom Olav Guren og Berit Lund gjenvalgt. Revisor og styre mottar ingen økonomisk godtgjørelse. 

11. Godkjenning av kartplan. 

Styrets kartplan ble enstemmig vedtatt av årsmøtet. Første kart som settes I arbeid i 2023 er Helgerød. 

 

Det forelå ikke noe mer til behandling, og årsmøtet ble avsluttet med en meningsutveksling vedrørende mulig leie av 

klubblokale i nytt klubbhus hos Runar Ski.  

 

 

Sandefjord, 08.02.2023 

 

Hilde Kløvstad  Martin Hasle 
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